
 

 

 

 
21.12.2017 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  

 
14.12.2017 kl. 17:30 – 18:30 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Elevrepræsentanter: Lærke Andersen, Kristian Jønsson, Daniel Andersen og Alberte 

Petersson  

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden godkendt 

17:35 – 

17:40 
2 Elevrådet Elevrådet har evalueret ´Elevernes Faglige 

Dag´ og oplever at denne var en succes. 

Erfaringer der tages med til næste år: 

- Planlægningen skal gå i gang tidligere 

- Mere information om dagen til skolens 

personale forud for dagen 

- Deltagelse på personalemøde op til 

17:40 – 

17:55 
3 Økonomi Skolen forventer fortsat at gå i nul ved 

udgangen af budgetåret 2017. 

Der har været en udfordring med at få et 

klart overblik over budgettet, i forbindelse 

med at forvaltningen er gået over til 

Kvantum*. Dette betyder blandt andet at 

der skal hentes budget tal fra flere 

forskellige platforme. På sigt vil Kvantum, 

ved fuld implementering, give et bedre 

økonomioverblik for skolebestyrelsens 



arbejde med dette.  

17:55 – 

18:10 
4 Tilbagemelding vedr. 

Fremtidens Fritidstilbud 

- Eik og Mads 

Der er afsendt mail til forvaltningen med en 

række kommentarer og spørgsmål om den 

ønskede udtalelse fra skolebestyrelsen om, 

at den nuværende organisering er den 

rigtige. 

18:10 – 

18:20 
5 Status på princip for 

klassesammenlægninger 

Der har været afholdt et første møde hvor 

forskellige modeller er blevet drøftet. Der 

afholdes nyt møde primo 2018.  

18:20 – 

18:25 
6 Meddelelser Formanden: 

Medarbejderrepræsentanter: 

- Overvejelser om at sætte 

skolebestyrelsen på som fast punkt på 

personalemøde 

Skoleledelsen: 

- Arbejdsfordelingen for 2018-19 er 

påbegyndt 

- Terminsprøver for 9. årgang er blevet 

afviklet i december  

18:25 – 

18:30 
7 Eventuelt  

18:30 – 

18:30 
8 Punkter til næste møde - Debat om Bring Your Own Device 

(BYOD) – Niels Toldam deltager 

- Økonomi – Flemming Barfred deltager 

18:30 – 

18:30 
9 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 
*Kvantum er betegnelsen på det nye økonomisystem Københavns Kommune 
gradvist er ved at overgå til i alle forvaltninger. I Børne- og Ungdomsforvaltningen 
blev Kvantum rullet ud i efteråret 2017 


